
Valberedningens förslag 2022 till 

styrelse för 

Naturskyddsföreningen i Västerbotten 
OBS: Efter beslutsförslagen nedan finns en presentation av de nya ledamöterna. 

 

Punkt 13 

Valberedningen föreslår 

 

• att ordföranden arvoderas med 50.000 kr/år plus sociala avgifter för sedvanliga 

uppgifter som rollen innebär samt arbetsgivar- och arbetsledningsansvar. 

 

• att följande beslut fattas: 

“Styrelsen har möjlighet att arvodera ordföranden, ledamöter eller andra ideellt 

verksamma medlemmar för särskilda och definierade uppdrag som utförs åt 

länsförbundsstyrelsen. Uppdragen ska vara av sådan karaktär att de behövs för 

att balansera arbetsbelastningen inom länsförbundsstyrelsen eller för att 

optimera dess påverkanskraft. Exempel på särskilt uppdrag kan vara att inneha 

enfunktion som talesperson för länsförbundet i en viss sakfråga eller att leda en 

större process eller utredning åt länsförbundsstyrelsen. 

Styrelsen eller föreningens ordförande ska i förväg godkänna uppdrag som 

arvoderas. Den sammantagna omfattningen av arvoderade särskilda uppdrag får 

uppgå till maximalt 25% procent av inkomstbasbeloppet per månad, räknat som 

ett genomsnitt över mandatperioden. Traktamente utgår inte för särskilda 

uppdrag.” 

 

Punkt 14  

Antalet ledamöter föreslås vara 5 samt ordförande. 

 

Mandattid  

• för ordförande: 1 år 

• för ledamöter 2 år, men med 1 års förskjutning för kontinuitet 

 

Punkt 15 

Förslag till ordförande: David Häggblad, Åsele, 1 år 

 

 

 

 

 



Punkt 16 

Förslag till ledamöter: 

 

• Sture Gustafsson, Åsele 2 år, omval 

• Maria Mårtensson, Skellefteå, 2 år omval 

• Angelika Schindler-Egl, Burträsk, 2 år nyval 

• Maria Doeke Boekraad, Hörnefors, 1 år nyval 

• Simon Grenholm, Umeå, 1 år nyval 

 

Punkt 17 

- 

 

Punkt 18 

Revisorer  

Ordinarie: 

• Carina Asplund på 1 år omval 

• Christina Westman på 1 år omval 

 

Suppleanter: 

• Tore Hultin på 1 år, nyval 

• Vakant 

 

 

Punkt 19 

Valberedning: Valberedningen har inget förslag. 

 

 

Presentation av föreslagna personer 

Presidiet för årsmötet 

Mötesordförande: Lotta Silfver 

Ålder: 48 år 

Bor i: Jokkmokk 

Ledamot i riksstyrelsen 

Mötessekreterare: Kristin Allebrink 

Ålder: 74 år 

Bor i: Skellefteå 

Ordförande i Skellefteåkretsen 



 

Länsförbundets styrelse 

Ordförande: David Häggblad 

 -nyval som ordförande, 1 år- 
 
Ålder: 70 år 

Bor i: Född i Djuptjärn i Norra Ångermanland och bor nu sen 1982 i Åsele 

Mina hjärtefrågor och tidigare erfarenheter: I början av nittiotalet läste jag till 
folkhögskollärare vid Linköpings universitet och jobbade i många år på Vindelns folkhögskola i 
Vindeln. Därefter var jag verksamhetschef för Studiefrämjande Södra Lappland med kontor i 
Åsele. Jag hade som mest ett tiotal anställda i kommunerna Åsele, Dorotea, Vilhelmina och 
Storuman. Så har jag varit lärare för ensamkommande flyktingbarn innan jag var med och 
byggde upp en filial i Åsele till Vindelns folkhögskola, där jag jobbade som kursföreståndare tills 
jag gick i pension. 

I många år har jag varit engagerad i skogsfrågor och varit med att rädda gammelskogar från 
avverkning genom att inventera tillsammans med Forskningsresan i naturvårdens utmarker. 
Just nu sitter jag och skriver detta i Inre Trehörningsjö där vi har övertagit det torp där min fru 
växt upp. Vi har lite skog som vi kommer att sköta med enbart hyggesfria metoder, och även 
avsätta de äldsta delarna som reservat. 
 
I länsförbundet vill jag engagera mig för: Jag ser fram emot att tillsammans med 
Naturskyddsföreningen försöka göra en insats för vår fina natur. 

 

Sture Gustafsson 

-omval, 2 år- 
  
Ålder: 75 

Bor i: Åsele 

 

Maria Mårtensson 

-omval, 2 år- 
  
Ålder: 36 

Bor i: Skellefteå 

Sysselsättning: Jobbar som konsult strategisk hållbarhet 

 



 

Angelika Schindler-Egl 

-nyval, 2 år- 
 

Ålder: 65 

Bor i: Burträsk 

Jag bor i Villvattnet utanför Burträsk tillsammans med min make och våra 2 hundar Leo och 
Tolstoj. Jag är graduerad textilingenjör och har jobbat här i Sverige som undersköterska. Jag 
läser mycket och odlar egna grönsaker. Nu för tiden jobbar jag inom folkbildning med 
klimatfrågor. 

 
Mina hjärtefrågor och tidigare erfarenheter: 

I hela mitt liv har jag varit intresserad av natur och miljö, de senaste 20 år även av hållbarhet 
och klimatet. Jag är med i omställningsprocessen, på det personliga planet och på samhällets 
nivå och jobbar aktiv för positiva beteendeförändringar gentemot vår härliga planet. 

I länsförbundet vill jag engagera mig för: 

Jag kandiderar till Naturskyddsförening Västerbottens länsförbundsstyrelse. Mest engagerar jag 
mig inom pollinering, grön infrastruktur och ekologisk matproduktion. Men jag vill också se ett 
samarbete över gränserna, där kretsarna jobbar med varann. Vi kan inte lösa de stora frågorna 
och Problemen ensamma, vi behöver samarbeta i skogs och havsfrågor, mångfald, jordbruk, 
ekosystemtjänster och mycket mer. Och därmed menar jag också ett samarbete med 
politikerna. 

 

Simon Grenholm 

-nyval, 1 år- 
  
Ålder: 47 år 
 
Bor i: Umeå 

Sysselsättning: Jag är civilingenjör inom samhällsbyggnadsteknik, energi och miljö. Arbetar 
som systemutvecklare och dataanalytiker inom förvaltning av vindkraft. 

 
Mina hjärtefrågor och tidigare erfarenheter: 

Jag är intresserad av samspelet mellan människa och natur. Har tillsammans med en av mina 
bröder skrivit rapporten "Grön ekonomi" (Naturskyddsföreningen 2014) där vi lyfter frågor kring 
ekonomisk tillväxt, och de bekymmer som följer när produktion och konsumtion hela tiden 
förväntas växa. Jag är intresserad av fiskar och av levande vattendrag, jag vill verka för skogar 
med mångfald och för rättvis fördelning av resurser, makt och möjligheter. 
 
I länsförbundet vill jag engagera mig för: 

Jag vill bidra med att belysa helhetsbilder och samband. I Västerbotten finns en stark grön 
teknikoptimism, där bland annat nya energisystem förväntas bidra med miljönytta. Men här 



behövs balans och måttfullhet, annars finns risk att naturen fortsätter att exploateras, t.ex. 
genom gruvor och mark som tas i anspråk - med klimatet som förevändning. Vi behöver hitta 
vägar att lösa miljöproblem, utan att nya bekymmer skapas på annat håll. 

 

Maria Doeke Boekraad 

 -nyval 1 år- 
 
Ålder: 56 år 

Bor i: Hörnefors i Umeå kommun 

Sysselsättning: Deltidsanställd som lärare, forskarstuderande på Umeå universitet i 
religionsvetenskap 

Bor sedan 2013 i Sverige/Hörnefors, med 18 månaders avbrott i Jokkmokk 2018–2019. Född i 
Nederländerna, jobbade länge i Bryssel; har bott i olika länder och sedan 2002 i Skandinavien/ 
Sápmi/ Norge och Sverige.  

Är bland annat behörig lärare i biologi. Jobbar i Sverige mest som lärare i tyska och franska.   

Mina hjärtefrågor och tidigare erfarenheter: 

Biologisk mångfald, Natursnokarna, omställning i vardagslivet, samarbete med samebyar och 
bygga ned fördomar och rasism mot samer och andra i samhället.    

Ungdomar ska aktivt inkluderas och motiveras, vi behöver trevliga sociala arenor där vi bedriver 
naturskydd och visa hur fantastiskt ett hållbart samhälle kan bli.  

 
I länsförbundet vill jag engagera mig för: 

Natursnokar, omställning, skogsbruk, biologisk mångfald, dialog med samer vid behov.  

 

Revisorer 

Carina Asplund (ordinarie) 

-omval 1 år- 
 
Ålder: 64 år 

Bor i: Åsele 

Sysselsättning: ekonomi-/personalansvarig på ÅMV Åsele 

 

 



Christina Westman (ordinarie) 

-omval 1 år- 
 
Ålder: 55 år 

Bor i: Umeå 

Sysselsättning: ekonomiansvarig på Tidningar i Norr 

 

Tore Hultin (suppleant) 

-nyval 1 år- 
 
Ålder: 75 år 

Bor i: Skellefteå 

Sysselsättning: pensionerad revisor 


